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	INSPECTION REQUEST FORM
	Form no.: TQS-003F
Effective date: October. 06, 2023



Please complete the below blanks: 请填写以下信息

Application date (申请日期) ：     

Applicant’s Information(申请单位资料)


Company (申请公司):          

 FORMTEXT 
       

 Buyer (买家) FORMCHECKBOX 

Vendor (中间商) FORMCHECKBOX 
 
Factory（工厂） FORMCHECKBOX 

Contact person (联系人):     

 FORMTEXT 
     
  E-Mail Address (邮箱):     

 FORMTEXT 
     

Address (地址)
:          

 FORMTEXT 
     

 FORMTEXT 
     


Tel No. (电话)
:     (     )     

 FORMTEXT 
     

 

Inspection Information(产品资料) 

Product description (产品名称) :      

 FORMTEXT 
     
Requested Inspection Date (申请的检验日期):      

Client P.O. No./ Quantity (订单号码/数量):       

 FORMTEXT 
     


Client Model /SKU No. (型号):     

 FORMTEXT 
     

Lot size（申请验货数量）:     

 FORMTEXT 
     

Ship date/ (船期 )    :         

 FORMTEXT 
     
Destination (目的地)
:     

 FORMTEXT 
     


Inspection location (验货地点) （If possible please provide detail map.如有可能，请提供地图）
Factory name (厂名):
English (英文)     

 FORMTEXT 
     





Chinese (中文)      

 FORMTEXT 
     


Address (地址)
:
 English (英文)      

 FORMTEXT 
     










 Chinese (中文)     

 FORMTEXT 
     








Contact person (联系人)
:      

 FORMTEXT 
     

E-Mail Address(邮箱):      

 FORMTEXT 
     

Tel no. (电话)
:

 (     )     

 FORMTEXT 
     


Type of services  (申请服务类别)
 FORMCHECKBOX 

During-production inspection      FORMCHECKBOX 
 Final random inspection                    FORMCHECKBOX 
 Re-inspection (Prev. rpt. #          )
      (生产中期检验)                                  ( 成品出货检验)                                      (重验) – ( 前次报告号码)

 FORMCHECKBOX 

Loading inspection        FORMCHECKBOX 
Sample Picking           FORMCHECKBOX 
 Others:     
(入柜监装)
                  (抽板)                                     (其它)
Inspection standard (检验标准)

* Sampling plan: ANSI / ASQ Z1.4 – 2008, AQL LEVEL II, AQL: CR: 0,   MA:  1.5, MI: 4.0. YES / 是  FORMCHECKBOX 
   

* Sampling plan: ANSI / ASQ Z1.4 – 2008, AQL LEVEL II, AQL: CR: 0,   MA:  2.5, MI: 4.0. YES / 是  FORMCHECKBOX 
   

* Special instructions, please remark. (特別指示,请注明)  YES / 是  FORMCHECKBOX 



  AQL LEVEL (    ), AQL: CR       MA          MI                
Remarks备注 : 
错误!未找到引用源。
Please send this form to booking@trustfulservices.com on working days (at 9:00 Am. on Monday to at 3:00 Pm. on Friday). Re-send this form to TQS for any amendment.


请将该表格在工作时间（周一上午九点至周五下午三点）发到指定的邮箱。如有更改，请务必重新发送已更改的申请表。
错误!未找到引用源。
According to TQS’ policy, benefit of any kind should not be offered to any of TQS staff.


根据我司政策，我司人员不收受任何形式的利益。

错误!未找到引用源。  The Request Form sent to TQS in the form of email has a legal binding force between both parties if it is accepted by TQS by email.申请表若以电子邮件方式发送到TQS, 一旦TQS以电子邮件方式回复并接受此检验申请, 即对申请检验与TQS都具法律约束力。
	Authorized signature and Company chop:

(申请人签名及公司盖章)

     





	TQS Terms & Conditions – Inspection Services

	Terms
	Definition/Condition

	Booking Lead time
申请时间
	Inspection application must be made at least 5 working days (not include Saturday, Sunday, and China public holiday), the booking date will be regarded as the next working day if the application send after 3 pm.

验货必须提前五个工作天提出申请（周六，周日和法定假日除外），如果申请单发出时间是下午三点或以后，则申请日期算下一个工作天。


	Price

价格
	Inspection price: All-inclusive total package price is $250 dollars per inspection, no extra charge for travelling, no extra charge for inspection on Saturday & Sunday.

验货价格：250美金验一单货，包括差旅费以及加班费用。
TQS offers special discount price of $200 dollars per inspection to Five Below vendor/factory for shipment inspection services.

TQS给Five Below的供应商/工厂的特别价格为200美元/单。


	Normal Business days
正常工作天
	Monday to Friday or in compliance with local labor laws.
根据当地劳动法，一般为周一到周五。


	Express booking
申请快速验货
	For inspection booking within 2 working days from desired inspection date, 30% surcharge of inspection fee; for inspection booking within 3 working days from desired inspection date, 20% surcharge of inspection fee; for inspection booking within 4 working days from desired inspection date, 10% surcharge of inspection fee.

申请第二个工作天验货，加收30%的验货费用；申请第三个工作天验货，加收20%的验货费用；申请第四个工作天验货，加收10%的验货费用。


	Cancellation/ Postponement
取消/推迟验货
	Notice of cancellation or postponement must be made at least 2 working days. ( not include Saturday, Sunday, and China public holiday)

取消或推迟验货必须提前二个工作天提出申请（周六，周日和法定假日除外）。

	Production status
产品要求
	During production inspection (DUPRO): About 10% products finished and at least 50 full packaging products should be packed into master carton for inspection.

中期验货： 10%的产品完成，至少50个或套产品包装入外箱。
Final random inspection (FRI): 100% products finished and at least 80% packed into master carton.

终期验货：100%的产品完成，至少80%的产品已经包装入外箱。
Re-inspection: Product must 100% re-work, and factory or vendor must provide the internal inspection report to TQS’s QC for reference during TQS re-inspection.

重验： 100%的产品返工完成，且工厂或外贸商必须提供内部的验货报告给TQS的验货员检查。
Loading supervision (L/S): The product of loading must 100% packed into master carton, factory or vendor should provide a detailed packing list to TQS’s inspector for reference.

监装：要装柜的产品100%包装入外箱，且工厂或外贸商需提供装箱清单给TQS验货员参照。
The carton should be placed neat and TQS inspector can easy select sample randomly. 

所验产品的外箱许摆放整齐且TQS的验货员能很容易的随机抽样。


	Inspection room status
验货房要求
	A clean table and light of room is sufficient, provide sufficient labor help us load the carton and open the packaging.

一干净的台子且验货房光线充足，工厂需提供足够的人力协助搬箱和拆产品包装。


	Abuse test
滥用测试
	Please note some tests may cause damage to the product, ex. Check clamshell package, shrinkage bag, blister tray and card, drop test, washing test etc. Factory should prepare sufficient samples for inspection.

有些测试可能会破坏产品，如蛤壳装，收缩膜装，吸塑装，跌落测试，洗水测试等，工厂需预备足够的样品供验货使用。


	Defects
缺陷样
	If client needs defects for future reference, TQS inspector will draw defects and send to client, the factory will pay for the express.
如果客人需要缺陷样品参照，TQS验货员包好样品后寄给客人，工厂支付快递费用。


	Payment terms
付款
	100% pre-payment is required. If client cannot pay the payment on the due date, TQS has right to ask client to pay the penal sum of 0.05 percent per delayed working days. 

100%款项提前支付， 如果客人不能按期付款，TQS有权要求客人支付每天百分之零点零五的滞纳金。


	Report release
报告
	TQS inspector give a verbal result to factory after finish the inspection, TQS will release the report within 2 working days for inspection. In order to protect the environment, all the reports will be electronic format. 

TQS验货员验完货后会给工厂口头的结果，将在二个工作日内出具报告。为了环保，我司只提供电子档报告。


	Confidential term
保密
	Factory or vendor cannot leak any information concerning of TQS without our permission, TQS has the obligation to keep client’s information in strictly confidential. 

未经我方同意，不可泄露我司信息，我司同时承诺对贵司严格保守商业机密。


Trustful Quality Services (HK) Co., Limited香港可靠品质服务有限公司       

 Building 13, Suite 713, Tie Dong Logistics Zone, Hua Nan Cheng International E-Commerce Center, Ping An Blvd, Long Gang District, Shen Zhen, Guangdong Prov. China   广东省深圳市龙岗区平湖街道办平安大道铁东物流园13栋713单元.                 www.trustfulservices.com
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